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     DVD  SLUNJ 

 
 

47 240 SLUNJ, Plitvička 9 
e-mail: dvd.slunj@gmail.com 
tel/fax: 385 47 640 432 
URBR: 295/22  
Slunj,  21.10.2022. godine 

 

Zapisnik sa sjednice 

U P R A V N O G     O D B O R A  

koja je održana dana 21. listopada 2022. godine 
 

Predsjednik DVD-a Slunj, temeljem članka 62. Statuta DVD-a Slunj od 21. prosinca 2020. godine, 
sazvao je sjednicu Upravnog odbora koja je održana dana 21. listopada 2022. godine u 19.00 sati u 
prostorijama DVD-a Slunj u Slunju. Na istu su pozvani članovi NO. 
Sjednici su se odazvali: 
Čanovi UO: Mijo Močilac, predsjednik, Željko Požega, zamjenik predsjednika, Alen Holjevac, 

zapovjednik, Zlatko Moćan, zamjenik zapovjednika Ivan Tolj, tajnik, Milenko Barać, Željko Begović, 

Vedran Božičević i Toni Modrušan članovi UO-a 

Članovi NO: Milan Hazler i Tomislav Magdić član NO  

Članovi zapovjedništva: Kristijan Požega, Antonio Štefanac, Karlo Nikolić i Josip Neralić 

Odsutni članovi UO: Robert Flanjak i Nikica Sminderovac članovi UO  

Odsutni članovi NO: Anita Bogović, član NO 

 
Predsjednik Mijo Močilac, zahvalio je nazočnima što su se odazvali sjednici, te je podsjetio da su 

svi pripremljeni materijali dostavljeni mailom (članovima UO i članovima NO) iz kojih su se mogli 
upoznati sa materijalima o kojima će se raspravljati. 

Predsjednik je utvrdio da je na sjednici nazočno 9 od 11 članova UO, te da možemo donositi 
pravovaljane odluke i predložio je slijedeći dnevni red: 

 
D N E V N I   R E D 

1. Usvajanje zapisnika sa zadnje sjednice od 06.10.2022. godine 
2. Program rada i Financijski plan za 2023. godinu-na znanje 
3. Upoznavanje sa materijalima za svečanu sjednicu 
4. Donošenje odluke o trošku svečane sjednice prigodom obilježavanja 130 godina rada    
5. Donošenje odluke o kupnji auto guma 
6. Donošenje odluke o kupnji vinil podnih ploća sa pripadajućim dijelovima 
7. Različito 

Pošto nije bilo primjedbi ni prijedloga, dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

Ad 1.) Usvajanje zapisnika sa zadnje sjednice UO održane 06.10.2022. godine 
U privitku maila dostavljen je zapisnik sa zadnje sjednice UO koja je održana 06. listopada 2022. 

godine (zapisnik URBROJ 276/22 od 06.10. 2022.).  
Na zapisnike nije bilo primjedbi. 
Glasalo je svih 9 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno usvojio 

zapisnik sa zadnje sjednice UO održane dana 06.10.2022. godine. Odluka o usvajanju zapisnika 

odložena je u pismohranu URBROJ: 296/22, od 21.10.2022. godine).  

 

Ad 2.) Program rada i Financijski plan za 2023. godinu-na znanje 
  Predsjednik je izvijestio da je ova točka bila na prošlom UO i da smo Programa rada i 
Financijski plan za 2023. godinu usvojili, a sada smo Vam dostavili cijeli materijal da vidite koji je to 
posao i muka dok se tako uredilo i dostavilo gradu. Plan je sačinjen sa malim gubitkom što  nije logično 
no iz grada Slunja su nam rekli da oni ne mogu dati više, a s tim iznosom je nemoguće sačiniti plan da 
nema gubitka. U planu smo napisali, da ako nam ne daju traženi iznos, tj. smanje ga, gubitak će biti i 
veći. Koliko znam grad je to prihvatio i nije imao primjedbi. 
Alen Holjevac, Zapovjednik: napominje da ga je zvala Marija iz grada i nije joj jasno kako tražim 108 
tisuća eura, a po njenom planu je 105 tisuća. Zapravo sporno je 3 tisuće eura, koliko iznosi amortizacija, 
koje nam grad Slunj  neće dati. Smisao amortizacije je da se kroz neko vrijeme kupi novo vozilo. 
  

Diskusije više nije bilo. 
  Primljeno na znanje 
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Ad 3.) Upoznavanje sa materijalima za svečanu sjednicu 
  Predsjednik je istakao da pripreme idu prema planu i Vi ste sve to dobili mailom. U 
međuvremenu bili kod glavnog vatrogasnog zapovjednika i kod Županice koji su upoznati s protokolom. 
Nisu imali primjedbi i obećali su doći na svečanu sjednicu. Sama organizacija je komplicirana i traži 
puno truda i troška, ali naš cilj je da naglasimo naše ciljeve: gradnja vatrogasnog centra, početak rada 
vatrogasne mreže po kojoj bi trebali zaposliti još šest ljudi, kupnja vatrogasne cisterne te uređenje 
postojećeg vatrogasna doma. Uređenje vatrogasnog doma tj. prostora, je projekt koji je raspisan iz 
fondova EU i ta sredstva, oko 148 tisuća kuna,  bi trebali dobiti. Za taj projekt imamo potporu grada i 
Županije. Uz to uključila se i VZKŽ koja financira osposobljavanje operativnog centra koji će biti 
jednoobrazni u Karlovcu, Ogulinu i Slunju. Prijedlog protokola i satnicu ste dobili, ako ima primjedbi ili 
prijedloga iznesite ga. Dio članstva se uključio u pripremne radnje i sve što se moglo odradilo se. 
Slijedeći tjedan će biti udarni, te moli članstvo da se uključi u izvršenje potrebitih radova. Tako treba 
spakovati poklone, jer svaki sudionik svečane sjednice, gosti i naši članovi, dobiti će poklon vrećicu u 
kojoj će biti majica koju donira grad Slunj, boca vina i kalendar. 
Alen Holjevac, zapovjednik: poklon gostima „grb DVD-a“ izrezan u pleksiglas staklu izrađen u tri 
veličine, također će dobiti svi naši gosti. Takav poklon dobiti će i naši operativci, ali na godišnjoj 
Skupštini. Što se tiče vođenja sjednice to smo planirali da odradi Mateja, ali ona traži 600 kn, pa ćemo 
probati naći drugo rješenje npr. Nikolina Obrovac. Glazbenici će nas koštati 1.500,00 kn. Crveni križ, u 
ime suradnje, će pomoći, voljni su pomoći pri uređenju prostora, podjeli hrane i ispeći će tvrde kolače. 
Sigurno je da će i naše članice ispeći koju masnicu ili neki drugi kolač. Ugostiteljski obrt „3M“ će 
pripremiti hranu (miješano meso, prilog, salata i kruh) po cijeni od 80 kn po osobi. Za djecu ćemo kupiti 
pice jer oni to bolje vole, a biti će usluženi u garaži koju ćemo pripremiti da se može sjesti i okrepiti 
jelom i pićem. Piće ćemo kupiti sami kako bi prošli jeftinije. Imati ćemo i 18 okruglih stolova koji će biti u 
sali i šatoru koji će biti vani podignut.  
Ivan Tolj, tajnik: smatram da bi već sada trebalo odrediti ljude koji će dočekati goste, osobu koja će 
evidentirati goste i članove, tko dijeli poklone članovima, tko dobiva poklon, da li samo oni koji dođu na 
sjednicu ili će netko moći dići poklon za onoga tko nije došao, sve to valja odrediti kako ne bi bilo 
problema. 
Alen Holjevac, zapovjednik: to će se odrediti kasnije kad se vidi tko će sigurno moći doći. Plan je da se 
pokloni stave na sjedala u kino sali pa tko dođe na sjednicu dobiti će i poklon, tj. moći će ga uzeti, a 
nekoga ćemo zadužiti da sa praznih sjedala pokupi poklone i vrati u dom. 
Mijo Močilac, predsjednik: dakle poklon čeka članove u kino sali, mi smo predvidjeli 200 poklona i 
svako ko dođe moći će uzeti poklon (kalendar, vino i majicu), jasno u poklonu za djecu je samo majica i 
kalendar. Brigu o djeci i disciplini djece u kino bali voditi će njihovi voditelji. 
Josip Neralić, član zapovjedništva: recite kad i što treba, ja sam voljan pomoći. 

Mijo Močilac, predsjednik: ja vidim da mi ovdje nazočni možemo najviše pomoći. Također predlažem, 
da ovaj tjedan, povodom 130 godina, posjetimo grobove svih naših predsjednika, zapovjednika i tajnika 
te im zapalimo svijeće na grobu, a za sve vatrogasce zapalimo svijeću kod centralnog križa. Također 
predlažem da posjetimo naše bolesne članove. 
Diskusije više nije bilo. 
  Primljeno na znanje 
 
Ad 4.) Donošenje odluke o trošku svečane sjednice prigodom obilježavanja 130 godina rada  
  Predsjednik je istakao da moramo donijeti odluku o odobrenju troška nastalog u pripremi i 
realizaciji svečane sjednice. Procjenjuje se da će trošak biti cca 20.000,00 kn, no moli zapovjednika da 
poznate troškove prezentira nazočnima. 
Alen Holjevac, zapovjednik: do sada su se mnogi uključili u pripremu svečane sjednice svojim radom i 
to neće ništa koštati. Što se tiče domjenka kao najvećeg troška, ponuda je da će jelo koštati 80,00 kn po 
osobi. Piće ćemo sami kupiti što će nas doći jeftinije. Poslugu jela i pića dati će besplatno žene iz 
Crvenog križa Slunj, nastup glazbenika će koštati 1.500,00 kn.    
Još jednom moli članove da se uključe u pripremu svečane sjednice kako bi sve bilo na vrijeme 
odrađeno, jer zaposlenici, sami, bez pomoći članstva, to ne stignu odraditi. Što se tiče kalendara, 
pozivnica i naljepnica za vino tu će troškovi biti minimalni jer sve je Vedran Božičević pripremio i treba 
samo platiti tisak. 
Mijo Močilac, predsjednik: ja predlažem da procijenimo trošak na cca 20.000,00 kn, a sav trošak 
precizno ćemo dostaviti na slijedećoj sjednici UO. 

Diskusije više nije bilo. 
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  Glasalo je svih 9 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno usvojio 

Odluku o trošku svečane sjednice DVD-a prigodom 130 godina rada (Odluka URBROJ:  297/22 od 

06.10.2022. godine).  

 

 

Ad 5.) Donošenje odluke o kupnji auto guma 
  Zapovjednik predlaže da se za naša vatrogasna vozila Nissan, registarskih oznaka KA 660 FF 
HE kupe četiri nove gume, pošto su postojeće dotrajale i nesigurne za vožnju. Predlaže temeljem 
nekoliko ponuda da se gume kupe kod tvrtke ZAK d.o.o., Karlovac po cijeni od 4.288,00 knuna, a prema 
računu br. R1 9051/1/1 od 22.11.2022. 
  Zapovjednik je također predložoi da se i za naša vatrogasna vozila MITSUBISHI, registarskih 
oznaka ZG 1836 HE kupe četiri nove gume, pošto su postojeće dotrajale i nesigurne za vožnju. Predlaže 
temeljem nekoliko ponuda da se gume kupe kod tvrtke ZAK d.o.o., Karlovac po cijeni od 5.722,00 kuna, 
a prema računu br. R1 9050/1/1 od 22.11.2022. Zapovjednik moli UO da odobri taj trošak i zamjene 
stare dotrajale gume novima. Napominje da taj trošak imamo planiran u godišnjem planu. 
  Diskusije nije bilo. 

Glasalo je svih 9 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno donio odluku 

o kupnji osam auto guma za naša vozila (Odluka URBROJ: 298/22, od 06.10.2022. godine).  

 

Ad 6.) Donošenje odluke o kupnji vinil podnih ploća sapripadajućim dijelovima 
  Zapovjednik je je izvijestio da je prostor u DVD-u sada uređen kao što se može primijetiti, no 
pod nije adekvatan tom prostoru te predlaže da se postave vinil ploče sa pripadajućim materijalom (filc, 
letvice, ALU profil). Zapovjednik je prikupio je ponudu tvrtke DRVONA d.o.o. iz Karlovca, narudžba broj 
20/2022, od 09.11.2022. i predlaže da se to kupi i postavi u prostoriju dežurane. Postavljanje poda 
izvršiti će djelatnici, tako da za taj dio nema troška. Nama treba 32 metara kvadratnih, što bi nas ukupno 
koštalo cca 7.33124,00 kn.  
Mijo Močilac, predsjednik: predlaže da se postavi taj pod jer je postojeći dotrajao i bilo bi šteta kad se 
prostor uređuje da se i to ne odradi.  
  Diskusije više nije bilo 

Glasalo je svih 9 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno donio odluku 

o kupnji vinil podnih ploća sapripadajućim dijelovima. 

(Odluka URBROJ: 299/22, od 06.10.2022. godine).   

 

Ad 7.) Različito 
Nije bilo diskusije 

 
Pošto nije bilo više pitanja ili prijedloga, predsjednik se zahvaljuje svim sudionicima ove sjednice 

UO  i istu zaključio. 
 
Sjednica je završila dana 21.10.2022. u 20.10 sati. 
 

Privitak:  
1. Zapisnik sa sjednice UO održanog dana 06. listopada 2022. godine (zapisnik URBROJ: 

276/22, od 06.10.2022.)   
2. Odluka o usvajanju zapisnika sa sjednice UO održane 27.07.2022. (Odluka URBROJ: 

296/22, od 21.10.2022.) 
3. Odluka o trošku svečane sjednice prigodom 130 godina rada (Odluka URBROJ: 297/22, od 

21.10.2022.)  
4. Odluka o kupnji auto guma (Odluka URBROJ: 298/22, od 21.10.2022.) 
5. Odluka o kupnji laminata (Odluka URBROJ: 299/22, od 21.10.2022.)  

 
Zapisnik dostaviti: - pismohrana 

 
 
 
 
   Zapisao: 
 

  

Ivan Tolj, tajnik 
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          Zapovjednik DVD-a:             Predsjednik DVD-a: 

   

Alen Holjevac, vatr. časnik I. kl       Mijo Močilac, dipl oec 

 

 


